

TECHNICAL SPECIFICATIONS

المواصفات الفنية

<u>Cigarette paper in reels :</u>	بكر ورق سجائر
2 -Machine type: Bobbins are used on G.D machines model 121 speed 10000 cig/min	١ - نوع الآلة: تستعمل البكرات على آلات G.D طراز 121 بسرعة 10000 / سيجارة/ دقيقة
2- Color: White	٢- اللون : أبيض
3 -Reel Length : /6000/ m.	٣ - طول البكرة : /٦٠٠٠/ متر
4 - Width : 54 ± 0.2 mm.	٤- العرض : ٥٤ مم ± ٠,٢ مم
5 -Grammage : (23-27) gr./m ²	٥- الغراماج : (٢٣ - ٢٧) غرام/م ²
6- Thickness: (35-43) micron	٦- السماكة : (٣٥ - ٤٣) ميكرون
7- Alignment of fibers : Longitudinal	٧- ترانصف الشعيرات : طولاني
8- Strength resistance: 1 kg/15 mm min	٨- مقاومة الشد : ١ كغ/١٥ مم أصغري
9- Elongation: 1 % min	٩- التمدد : ١ % أصغري
10 -Reel plastic inner diameter: 120 mm± 1 mm	١٠- قطر البكرة الداخلي البلاستيكي : ١٢٠ ± ١ مم
11- Porosity: /45-60/ cm ³ /cm ² .min.	١١- المسامية : (٤٥ - ٦٠) سم ³ /سم ² .د.
12- Ash rate:(15-20) %	١٢- نسبة الرماد : (١٥ - ٢٠) %
13- Burning period: (23-33) sec	١٣- مدة التأجج : (٢٣ - ٣٣) ثانية
14- Cutting smooth	١٤- المقطع ناعم .
15-Upon evaluating the samples, the following issues should be taken into consideration: way of combustion –strength and continuity – absorbing to glue and good adhesion upon forming cigarettes rod - curving – good reel winding - suitability on machines - combustion with tobacco blend and ash color.	١٥ - يؤخذ بعين الاعتبار عند تقييم النماذج : كيفية الاحتراق - المتانة و الإستمرارية - قابلية الامتصاص للصمغ وجودة اللصق عند تشكيل حبل السجارة - الالتواء - جودة لف البكرة - الملاءمة على الآلات - الاشتعال مع المزيج التبغوي - لون الرماد .
<u>Packing :</u> - The bobbins should be placed on wooden pallets and supported from the bottom with a strong wooden base which can be used with fork-lifts. The pallet is packed and strapped in a form that assures complete protection of the reels from damage and deformity. - The total height of one pallet should not exceed /125/cm.	<u>التغليف :</u> • توضع البكرات على طبالي خشبية مدعمة من الأسفل بقاعدة خشبية متينة صالحة للاستعمال مع الزواضع الشوكية وتغلف الطبالية وتحزم بشكل يؤمن الحماية الكاملة للبكرات من التلف والتشويع . • الارتفاع الإجمالي للطبالية الواحدة لا يتجاوز /١٢٥/ سم.
<u>The required Samples :</u> /6/ reels	-النماذج المطلوبة : /٦/ بكره

تعتمد المواصفات لطلب العروض رقم : ٤٩ / ٤٩١

المدير العام

محسن حسن عبيدو

٤٤